
P R O T O K Ó Ł NR 65 /2025 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Rawskiego 

odbytego w dniu 14 kwietnia 2025 r. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie zarządu zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik nr 1 

do niniejszego protokołu. 

Ponadto w obradach brali udział: Główny Specjalista Wydziału Finansów i Budżetu Anna Kostrzewa, 

dyrektor Wydziału Organizacyjnego Tomasz Nowicki, Kierownik Oddziału Promocji, Kultury i Sportu Je-

rzy Stępniak, Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Sienkiewicz, dyrektor Wydziału Polityki Społecz-

nej Jaromir Tomaszewski, kierownik Oddziału Zdrowia  i Spraw Obywatelskich Urszula Przerwa, kierow-

nik Oddziału Oświaty Grażyna Walewska i dyrektor Wydziału Infrastruktury Piotr Kucharski. Posiedzeniu 

przewodniczyła wicestarosta Justyna Walczak. 

  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia zarządu. 

3. Uchwała Zarządu Powiatu Rawskiego w sprawie ustalenia zawodów w Technikum im. K.K. Ba-

czyńskiego wchodzącego w skład ZSP  Białej Rawskiej. 

4. Wniosek Dyrektora ZSP w Białej Rawskiej o wsparcie finansowe na zakup tłucznia do utwar-

dzenia parkingu przed szkołą.  

5. Powołanie komisji konkursowej w sprawie konkursu ofert dla klubów sportowych na realiza-
cję zadań własnych Powiatu Rawskiego w zakresie sprzyjania rozwojowi sportu w 2025 roku. 

6. Informacja o należnościach przysługujących Powiatowi Rawskiemu i Samodzielnemu Publicz-

nemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Rawie Mazowieckiej od AMG Centrum Medyczne Sp. z 

o.o., obecnie EDEN Sp. z o.o. z siedzibą w Kiełczowie w upadłości. 

7. Projekt wniosku Rady Powiatu Rawskiego skierowanego do Ministra Zdrowia, w sprawie wpro-

wadzenia zmian legislacyjnych w ustawie prawo farmaceutyczne. 

8. Informacja z otwarcia ofert: „Kompleksowe ubezpieczenie dla Powiatu Rawskiego i jego jed-
nostek organizacyjnych na lata 2025-2028. 

9. Uchwała o powołaniu komisji przetargowej. 

10. Informacja o porozumieniu z Fundacją Polskich Kolei Wąskotorowych.  

11. Zalecenia pokontrolne Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Łodzi.  

12. Informacja z otwarcia ofert   

13. Udzielenie referencji firmie „Usługi rolnicze i budowlane, konserwacja dróg i wodociągów, 

transport towarów i handel Henryk Gos” 

14. Zapytanie ofertowe na inspektora do zadania inwestycyjnego pod nazwą: Modernizacja kom-

pleksu sportowego „Moje Boisko-Orlik 2012 w Rawie Mazowieckiej przy ul. Kościuszki” 

15. Uchwała Zarządu Powiatu Rawskiego w sprawie zmian w budżecie na 2025 rok. 

16. Uchwała Zarządu Powiatu Rawskiego w sprawie zmiany planów finansowych budżetu Powiatu 

Rawskiego na 2025 rok. 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1 Otwarcia posiedzenia Zarządu Powiatu o godz. 1400 dokonała wicestarosta Justyna Walczak wita-

jąc zaproszonych gości oraz członków zarządu. 



Ad. 2 Do protokołu z poprzedniego posiedzenia zarządu uwag nie zgłoszono. Został przyjęty jednogło-

śnie. Do propozycji porządku obecnego posiedzenia zarządu uwag również nie zgłoszono. 

Ad. 3 Realizując przyjęty porządek obrad, dyrektor Wydziału Polityki Społecznej Jaromir Tomaszewski, 

przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia zawodów w Technikum im. K.K. Baczyńskiego wcho-

dzącego w skład ZSP  Białej Rawskiej. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 139/2025. 

Uchwała stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad. 4 Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej Jaromir Tomaszewski, przedstawił Zarządowi Powiatu Raw-

skiego wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Białej Rawskiej o udzielenie wsparcia 

finansowego na zakup tłucznia w celu utwardzenia parkingu przed szkołą. 

Dyrektor Jaromir Tomaszewski poinformował, że całkowity koszt zakupu tłucznia wynosi 6000 zł. Zazna-

łył, iż Miasto i Gmina Biała Rawska zadeklarowały pokrycie połowy tej kwoty, tj. 3000 zł. W związku z 

tym, Dyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych zwróciła się do Powiatu Rawskiego z prośbą o sfinan-

sowanie pozostałych 3000 zł. 

Członkowie Zarządu Powiatu Rawskiego zapoznali się z przedstawionym wnioskiem. Po krótkiej dysku-

sji, uwzględniając potrzeby ZSP w Białej Rawskiej oraz możliwości finansowe powiatu, Zarząd jednogło-

śnie wyraził zgodę na wsparcie zakupu tłucznia. 

Ad. 5 Kierownik Oddziału Promocji Kultury i Sportu Jerzy Stępniak, przedstawił projekt uchwały Zarządu 

Powiatu Rawskiego w sprawie powołania komisji konkursowej. Zarząd Powiatu Rawskiego jednogło-

śnie przyjął uchwałę nr 138/2025 w sprawie powołania komisji konkursowej do oceny wniosków w 

otwartym konkursie ofert dla klubów sportowych na realizację zadania własnego powiatu rawskiego 

w zakresie sprzyjania rozwojowi sportu w 2025 roku. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad. 6 Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej Jaromir Tomaszewski przedstawił Zarządowi szczegółowe 

informacje dotyczące należności przysługujących Powiatowi Rawskiemu oraz Samodzielnemu Publicz-

nemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Rawie Mazowieckiej od AMG Centrum Medyczne Spółka z o.o., 

obecnie Eden Sp. z o.o. z siedzibą w Kiełczowie, która znajduje się w stanie upadłości. 

Dyrektor Jaromir Tomaszewski poinformował, że łączne należności wobec Powiatu Rawskiego wynoszą 

1.900.971,84 zł, w tym:  

• kwota należności głównej wynosi 1.251.195.78 zł, 

• kwota odsetek, naliczonych na 28.03.2025 roku, wynosi 649.776.06 zł; 
Ponadto, należności wobec Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Rawie Mazo-

wieckiej wynoszą 3.146.204,00 zł. Szczegółowe zestawienie kwot należności stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

Po przedstawieniu powyższych kwot, Zarząd poprosił Dyrektora Tomaszewskiego o rozszerzenie infor-

macji w zakresie genezy tych należności, aktualnego etapu sprawy, prognoz dotyczących jej zakończenia 

oraz uszczegółowienia chronologii zdarzeń. 

Członek Zarządu Jarosław Uchman, zapytał o dotychczas podjęte działania w celu odzyskania wspo-

mnianych należności. 

Dyrektor Jaromir Tomaszewski w odpowiedzi poinformował, że sprawa sądowa jest obecnie na wokan-

dzie. 

Jarosław Uchman zadał również pytanie o okres, z którego pochodzą zaległości. 

Dyrektor Tomaszewski wyjaśnił, że zaległości datują się mniej więcej od roku 2018. 

Po wysłuchaniu przedstawionych informacji oraz udzielonych odpowiedzi, Zarząd Powiatu Rawskiego 

wyraził swoje zaniepokojenie zaistniałą sytuacją i jednogłośnie opowiedział się za podjęciem wszelkich 

możliwych kroków prawnych w celu odzyskania należnych środków zarówno na rzecz Powiatu, jak i 

SPZOZ w Rawie Mazowieckiej. 



Zarząd zobowiązuje Dyrektora Wydziału Polityki Społecznej do dalszego monitorowania postępowania 

sądowego. 

Ad. 7 Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej Jaromir Tomaszewski, przedstawił Zarządowi projekt wnio-

sku Rady Powiatu Rawskiego skierowanego do Ministra Zdrowia w sprawie wprowadzenia zmian legi-

slacyjnych w ustawie Prawo Farmaceutyczne. 

Dyrektor Jaromir Tomaszewski podkreślił, że apel Rady Powiatu dotyczy dwóch głównych kwestii: 

• wprowadzenia obowiązku funkcjonowania całodobowej apteki ogólnodostępnej. 

• wprowadzenia możliwości prowadzenia apteki ogólnodostępnej przez samodzielny publiczny 
zakład opieki zdrowotnej. 

Uzasadnienie wniosku: 

• Dyrektor Jaromir Tomaszewski zwrócił uwagę na ograniczenie dostępu do aptek całodobo-
wych dla mieszkańców powiatu rawskiego po wejściu w życie nowych przepisów prawa farma-
ceutycznego z dniem 1 stycznia 2024 r. dotyczących dyżurów nocnych i w dni wolne od pracy. 

• Podkreślił, że brak całodobowej apteki stanowi istotne utrudnienie, zmuszając pacjentów do 
pokonywania znacznych odległości w celu zakupu pilnie potrzebnych leków. 

• Zaznaczył, że możliwość wyznaczenia i finansowania dyżurów prze powiat jest ograniczona z 
uwagi na brak wystarczających środków finansowych w budżecie (szacowany koszt ponad 
600 000 zł). 

• Wskazał na dobrowolność pełnienia dyżurów przez apteki, co w praktyce skutkuje niepodej-
mowaniem się tego zadania przez podmioty prowadzące apteki z powodu braku personelu. 

• Podkreślił, że dostęp do leków w nocy, święta i dni wolne od pracy jest kluczowy dla ochrony 
zdrowia i powinien być standardem, zwłaszcza w mieście z funkcjonującym szpitalem i 
nocną/świąteczną opieką zdrowotną. 

• Zaznaczył, że finansowana przez NFZ całodobowa apteka ogólnodostępna byłaby istotnym ele-
mentem systemu ochrony zdrowia mieszkańców. 

• Skrytykował ograniczenie czasu trwania dyżurów nocnych i świątecznych, uznając je za uciąż-
liwe i ograniczające prawa pacjentów do zabezpieczenia zdrowotnego. 

• Argumentował, że obowiązek całodobowych dyżurów znacząco ograniczyłby ryzyko związane 
z brakiem dostępu do leków w sytuacjach nagłych. 

• Odnosząc się do możliwości prowadzenia apteki przez SPZOZ, Dyrektor Jaromir Tomaszewski 
wskazał, że w obecnym stanie prawnym jest to niemożliwe, mimo posiadania przez podmioty 
lecznicze niezbędne infrastruktury i personelu (na przykładzie szpitala w Rawie Mazowieckiej)  

• Podkreślił, że otwarcie całodobowej apteki przez SPZOZ na terenie szpitala przyniosłoby korzy-
ści pacjentom szpitala, nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej oraz poradni specjalistycznych, 
zapewniając holistyczną opiekę i poprawiając dostępność usług farmaceutycznych. 

Zarząd Powiatu Rawskiego poparł inicjatywę Rady Powiatu, uznając ją za trafną i korzystną dla bezpie-

czeństwa zdrowotnego mieszkańców. 

Członek Zarządu Jarosław Uchman, zaproponował przesłanie sformułowanego apelu również do De-

partamentu Leków oraz Izb Aptekarskich, celem przedstawienia koncepcji zmian ustawowych mających 

na celu poprawę bezpieczeństwa zdrowotnego mieszkańców. 

Zarząd Powiatu Rawskiego jednogłośnie popiera projekt wniosku Rady Powiatu Rawskiego skierowa-

nego do Ministra Zdrowia w sprawie zmian legislacyjnych w ustawie Prawo Farmaceutyczne. 

Zarząd Powiatu Rawskiego zobowiązuje się do przygotowania i przesłania przedmiotowego wniosku do 

Ministra Zdrowia. Projekt wniosku stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Zarząd Powiatu Rawskiego rozważy możliwość przesłania informacji o inicjatywie również do Departa-

mentu Leków oraz Izb Aptekarskich, zgodnie z sugestią Członka Zarządu Jarosława Uchmana.   

 

Ad. 8 Dyrektor Wydziału Organizacyjnego Tomasz Nowicki przedstawił Zarządowi Powiatu Rawskiego 

informację dotyczącą otwarcia ofert w postępowaniu prowadzonym pod nazwą: „Kompleksowe 



ubezpieczenie dla Powiatu Rawskiego i jego jednostek organizacyjnych na lata 2025-2028”, które miało 

miejsce w dniu 7 kwietnia 2025 roku. 

Dyrektor Wydziału Organizacyjnego poinformował, że Zamawiający, Powiat Rawski, ustalił kwotę prze-

znaczoną na realizację zamówienia w następujący sposób: 

• Część pierwsza: 350 000 zł brutto 

• Część druga: 77 000 zł brutto 
Wykaz otwartych ofert złożonych przez Wykonawców stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Zarząd Powiatu Rawskiego, po wysłuchaniu przedstawionych informacji, przyjął je do wiadomości. 

Ad. 9 Dyrektor Wydziału Infrastruktury Piotr Kucharski, przedstawił projekt uchwały w sprawie powo-

łaniu komisji przetargowej. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 137/2025. Uchwała sta-

nowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad. 10 Dyrektor Wydziału Infrastruktury Piotr Kucharski, przedstawił Zarządowi Powiatu Rawskiego in-

formacje dotyczące planowanego porozumienia z Fundacją Polskich Kolei Wąskotorowych. Wyjaśnił, że 

zawarcie tego porozumienia jest niezbędne z uwagi na zamiar realizacji inwestycji na terenach związa-

nych z infrastrukturą kolei wąskotorowych. 

Dyrektor Piotr Kucharski wyjaśnił, że zawarcie porozumienia jest zasadne, a wręcz konieczne z uwagi 

na aktualny stan prawny oraz treść załączonych dokumentów. Zgodnie z umową dzierżawy z 2020 roku, 

Fundacja Polskich Kolei Wąskotorowych jest jedynym dzierżawcą infrastruktury kolejowej oraz budyn-

ków. W związku z tym Powiat Rawski, jako wydzierżawiający, utracił na czas trwania umowy faktyczne 

władztwo i wyłączne prawo do korzystania z przedmiotu dzierżawy. 

Dyrektor Wydziału Infrastruktury podkreślił, że zgodnie z obowiązującymi przepisami, strony mogą 

udzielać wspólnego zamówienia publicznego, jeżeli łącznie posiadają porozumienie, a jedna z nich po-

siada tytuł prawny do nieruchomości, na których realizowane jest zadanie. W przedmiotowej sprawie 

Fundacja Polskich Kolei Wąskotorowych posiada tytuł prawny do nieruchomości, natomiast Powiat 

Rawski takiego tytułu nie posiada. Zawarcie porozumienia kompensuje ten brak i nadaje działaniom 

Powiatu Rawskiego legalną formę umożliwiającą wspólne realizowanie zadań.  

Po wysłuchaniu przedstawionych informacji i wyjaśnień, Zarząd Powiatu Rawskiego jednogłośnie wyra-

ził zgodę na zawarcie porozumienia z Fundacją Polskich Kolei Wąskotorowych w przedstawionym za-

kresie. 

Ad. 11 Dyrektor Wydziału Infrastruktury Piotr Kucharski, przedstawił Zarządowi Powiatu zalecenia po-

kontrolne Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Łodzi dotyczące alei zabytkowej w Grzymkowi-

cach. 

Dyrektor Piotr Kucharski poinformował, Konserwator Ochrony Zabytków wydał następujące zalecenia, 

których realizacja jest obligatoryjna: 

• Do końca lipca bieżącego roku: usunięcie odłamanych oraz suchych gałęzi i konarów drzew w 
alei zabytkowej w Grzymkowicach. 

• Do grudnia przyszłego roku:  
- wykonanie mechanicznych wzmocnień drzew w celu ograniczenia ryzyka złamań 
- wprowadzenie nowych nasadzeń w celu zachowania kompozycji alei. 
- usunięcie odrostów korzeniowych. 

Dyrektor Wydziału Infrastruktury zwrócił uwagę Zarządu na koszty związane z pielęgnacją drzew. Sza-

cunkowy koszt pielęgnacji jednego drzewa wynosi około 1000 z brutto, co wynika z konieczności posia-

dania odpowiednich uprawnień przez wykonawców oraz procedury uzyskania zgody Konserwatora na 

wszelkie prace. 



W związku z powyższym, dyrektor Piotr Kucharski zadał Zarządowi Powiatu pytanie o liczbę drzew, na 

pielęgnację których Wydział Infrastruktury ma wystąpić o zgodę do Konserwatora Ochrony Zabytków.  

Zarząd Powiatu wstępnie wyraził zgodę na wystąpienie do Konserwatora Ochrony Zabytków z wnio-

skiem o zgodę na pielęgnację około 20 drzew w alei zabytkowej w Grzymkowicach. 

Ad. 12 Dyrektor Wydziału Infrastruktury Piotr Kucharski, przedstawił Zarządowi informacje dotyczące 

otwarcia ofert w postępowaniu prowadzonym pod nazwą „Modernizacja kompleksu sportowego 

„Moje Boisko-Orlik 2012” w Rawie Mazowieckiej przy ul. Kościuszki, które miało miejsce 7 kwietnia 

2025 r.  

Poinformowano, że wpłynęły dwie oferty: 

• Oferta nr 1: Wykonawca Elwer Sport z Warszawy. Kwota oferty: 917 173,44 zł brutto. Termin 
realizacji: do 30 września 2025 r. 

• Oferta nr 2: Wykonawca z Kurowa. Kwota oferty: 1 012 585,20 zł brutto. Termin realizacji: do 
31 sierpnia 2025 r. 

Dyrektor Piotr Kucharski przypomniał, że Powiat Rawski posiada na realizację przedmiotowego zadania 

kwotę 748 400 zł, która została określona w kosztorysie sporządzonym pod koniec ubiegłego roku.  

W związku z powyższym, dyrektor Piotr Kucharski przedstawił Zarządowi pytanie o dalsze kroki w po-

stępowaniu: unieważnienie postępowania czy podjęcie decyzji o zwiększeniu środków finansowych na 

realizację inwestycji. 

Członkowie komisji przetargowej wnioskują o zwiększenie kwoty przeznaczonej na realizacje zamówie-

nia o kwotę 168 773, 44 zł, powiększoną  o szacunkowy koszt nadzoru i tablicy informacyjnej w wyso-

kości od 8 000 do 10 000 zł. 

W przypadku wyrażenia zgody na zwiększenie środków, komisja przetargowa rekomenduje wezwanie 

wykonawcy Elwer Sport z Warszawy, którego oferta jest najkorzystniejsza cenowo, do uzupełnienia do-

kumentów. Po pozytywnej weryfikacji dokumentów, rekomendowane jest podpisanie umowy z tym 

wykonawcą. 

Dyrektor Piotr Kucharski poinformował, że przeprowadził rozmowę ze Skarbnikiem Powiatu, który jest 

przygotowany do dokonania niezbędnych przesunięć budżetowych w przypadku pozytywnej decyzji Za-

rządu. W takiej sytuacji Wydział Infrastruktury zobowiązany będzie do przygotowania stosownych ma-

teriałów i wniosków do Skarbnika, a Zamawiający dokona weryfikacji oferty wykonawcy Elwer Sport 

pod kątem możliwości podpisania umowy. Podkreślono konieczność szybkiego wystąpienia do Skarb-

nika w celu zabezpieczenia dodatkowych środków. 

Po przeprowadzonej dyskusji, Zarząd Powiatu Rawskiego jednogłośnie wyraził zgodę na podjęcie kro-

ków zmierzających do zwiększenia kwoty przeznaczonej na realizację zadania „Modernizacja kompleksu 

sportowego „Moje Boisko-Orlik 2012” w Rawie Mazowieckiej przy ul. Kościuszki, o kwotę 168 773,44 

zł oraz zabezpieczenie dodatkowych środków na nadzór i tablicę informacyjną w wysokości do 10 000 

zł. 

Ad. 13 Dyrektor Wydziału Infrastruktury Piotr Kucharski, przedstawił wniosek o udzielenie referencji 

firmie „Usługi rolnicze i budowlane, konserwacja dróg i wodociągów, transport towarów i handel Hen-

ryk Gos”. Dyrektor Piotr Kucharski argumentował prośbę potrzebą wsparcia lokalnego przedsiębiorcy, 

który świadczy usługi istotne dla funkcjonowania infrastruktury powiatu. 

Zarząd Powiatu Rawskiego, działając a podstawie przedstawionego wniosku oraz po przeprowadzonej 

dyskusji, postanawia:  

• Udzielić referencji firmie „Usługi rolnicze i budowlane, konserwacja dróg i wodociągów, trans-
port towarów i handel Henryk Gos”, rekomendując ją jako profesjonalnego i w pełni wiarygod-
nego partnera. 



Ad. 14 Dyrektor Wydziału Infrastruktury Piotr Kucharski, przedstawił Zarządowi zapytanie ofertowe do-

tyczące wyboru inspektora nadzoru inwestorskiego dla zadania inwestycyjnego pod nazwą - Moderni-

zacja kompleksu sportowego „Moje Boisko-Orlik 2012 w Rawie Mazowieckiej przy ul. Kościuszki”. 

Dyrektor Wydziału Infrastruktury poinformował, że przedmiotowe zadanie inwestycyjne jest częściowo 

dofinansowane ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej. 

Zarząd Powiatu Rawskiego, po zapoznaniu się z przedstawionym materiałem, zatwierdził wzór zapyta-

nia ofertowego na sprawowanie nadzoru inwestorskiego nad robotami remontowo-modernizacyjnymi 

zespołu boisk Orlik 2012 przy Liceum Ogólnokształcącym im. Marii Skłodowskiej-Curie w Rawie Mazo-

wieckiej. 

Zatwierdzony wzór zapytania ofertowego stanowi załącznik numer 8 do protokołu. 

Ad. 15 W tym punkcie Główny Specjalista Wydziału Finansów i Budżetu Anna Kostrzewa przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zmian w tegorocznym budżecie. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 140/2025 w sprawie zmian w budżecie na 2025 rok. 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 Ad. 16 Główny Specjalista Wydziału Finansów i Budżetu Anna Kostrzewa omówiła projekt uchwały w 

sprawie zmian planów finansowych powiatu na rok bieżący. Zarząd Powiatu podjął powyższą uchwałę 

bez uwag. Uchwała Nr 141/2025 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Ad. 17 Sprawy różne 
W sprawach różnych głosów nie było. 

Ad. 18 Wobec wyczerpania porządku obrad i braku głosów w dyskusji starosta Adrian Galach zamknął 

posiedzenie o godz. 15:45. 

W załączeniu: 

- wszystkie załączniki wymienione w treści protokołu. 

Sporządziła: Małgorzata Borowiec 

Zarząd Powiatu: 

Adrian Galach Starosta Rawski ........................................................ 

Justyna Walczak Wicestarosta .......................................................... 

Lech Owczarek Członek Zarządu ..................................................... 

Stanisław Skoneczny Członek Zarządu ............................................ 

Jarosław Uchman Członek Zarządu .................................................. 


